
PÖYTÄKIRJA   3.11.2019

SUOMEN KIIPEILYLIITON SYYSKOKOUS 2019

Aika 3.11.2019 klo 12.00

Paikka Tapanilan Urheilutalo Helsinki

Läsnä Sampsa Jyrkynen SKIL ry.
Juho Riku OKS-91 ry. 
Otto Lahti SKIL ry.
Enni Bertling SKIL ry. ja Kilpailuvaliokunta KIVA
Nora Isomäki Kiipeilyurheilijat ry. ja KIVA 
Henna Paalanen Suomen Alppikerho ry.
Eljas Honka-Hallila Turun Kruxi ry.
Paavo Vartia Kiipeilykerho Oranki ry.
Laura Kosonen Kiipeilykerho Oranki ry.
Arttu Sillanpää Kiipeilykerho Oranki ry.
Enni Bertling SKIL ry. ja KIVA
Jari Koski SKIL ry. työntekijä
Satu Mäkinen SKIL ry. kirjanpitäjä
Kari Kokkonen Vertikaali ry.
Santeri Turkulainen Tapanilan Erä kiipeilyjaosto ry.
Henri Länsipuro OKS -91 ry.
Tuomo Pesonen Koulutusvaliokunta KOVA
Jaakko Lehto KOVA
Sampsa Aronen Kuopion Kiipeilyseura ry.
Anthony Gullsten Kilpakiipeilijä
Axel Lindfors Kilpakiipeilijä
Jan Juslen ACCESS-valiokunta 

1 KOKOUKSEN AVAUS
SKIL puheenjohtaja Sampsa Jyrkynen avasi kokouksen klo 12:10

2 JÄRJESTÄYTYMINEN
Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Sampsa Jyrkynen ja sihteeriksi Jari Koski, 
pöytäkirjan tarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi Henna Paalanen ja Kari Kokkonen.

3 EDUSTAJIEN TOTEAMINEN JA HEIDÄN ÄÄNIMÄÄRÄNSÄ

4 LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

5 KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYS
Hyväksyttiin

6 TOIMINTASUUNNITELMA 2020
SKIL toiminnanjohtaja Jari Koski ja valiokunnat esittelivät toimintasuunnitelman 2020. 
Toimintasuunnitelma hyväksyttiin kokouksen lisäyksillä.

7 VUODEN 2020 JÄSENMAKSUT 
Päätettiin jäsenmaksuiksi vuodelle 2020 (sisältää kiipeilyvakuutuksen):
- Aikuisten jäsenmaksu 59€/hlö (vakuutus 39 €/hlö, SKIL jäsenmaksu osuus 20€/hlö)



- Nuorten (toimintavuonna alle 19v.) jäsenmaksu 53 €/hlö (vakuutus 39 €/hlö, SKIL jäsenmaksu 
osuus 14 €/hlö)

8 TALOUSARVIO 2020
SKIL toiminnanjohtaja Jari Koski esitteli talousarvion 2020 kohdittain.
Talousarvio hyväksyttiin.

9 HALLITUKSEN JÄSENMÄÄRÄ
Hallituksen jäsenmäärä on sääntöjen mukaan 4-10 hlö

10 HALLITUKSEN JÄSENET 
Hallituksen jäsenten valinta seuraavaksi kahdeksi (2) vuodeksi  erovuorossa olevien tilalle:
Kaudeksi 2019-2020 edellisvuonna valittu Enni Bertling,  Sampsa Jyrkynen, Paavo Hahtola, Laura 
Kosonen. 

Kaudeksi 2018-2019 valittu ja erovuorossa: Otto Lahti, Hanna Hesse, Pasi Kiuru, Marja Tyni.
Hanna Hesse ja Marja Tyni eivät ole ehdolla jatkokaudelle.

Ehdolla kaudeksi 2020-2021: Otto Lahti, Pasi Kiuru, Juho Risku ja Henri Länsipuro.

Ehdolla olevat valittiin.

SKIL Hallitus 2020:
Enni Bertling 
Sampsa Jyrkynen 
Paavo Hahtola 
Laura Kosonen 
Otto Lahti 
Pasi Kiuru 
Juho Risku (OKS -91 ry.) 
Henri Länsipuro (OKS -91 ry.)

11 TILINTARKASTAJA JA HÄNEN VARAMIEHENSÄ TILIKAUDEKSI 2020
Valittiin vuoden 2020 tilintarkastajaksi Timo Virkilä, KHT ja varamieheksi Jukka Peltola, KHT  

12 MUUT JÄSENTEN KOKOUKSESSA TAI JÄSENTEN VÄHINTÄÄN SEITSEMÄN (7) 
VUOROKAUTTA ENNEN KOKOUSTA HALLITUKSELLE KIRJALLISESTI ESITTÄMÄT ASIAT, EI
KUITENKAAN YHDISTYSLAIN 23 PYKÄLÄSSÄ MAINITTUJA, ELLEI NIISTÄ OLE 
KOKOUSKUTSUSSA MAINITTU
Ei ajoissa lähetettyjä

13 KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Pj päätti kokouksen klo 15:25

Jari Koski, sihteeri

_____________________________

Pöytäkirjan tarkastajat:

Henna Paalanen Kari Kokkonen

_________________________ ____________________________



Liite 1)

Kokouksessa keskustellut seurojen kommentit:

1) Kisakalenteri
Arvokisojen aikataulun kehittäminen toimivaksi ja valmiiksi aina 2 vuotta eteenpäin. Pointteja:
- boulder- / liidikisojen ajoittaminen vuodenaikojen mukaan järkevästi ja toisistaan erilleen
- vuodesta toiseen toistuva vakioaikataulu  (esim boulder toukokuussa ja liidi marraskuussa tms)
- parhaat kiipeilijät pääsevät paikalle, eivätkä ole maailmalla
- kiipeilykeskuksilla aikaa suunnitteluun, mainontaan, sponsoreiden hankkimiseen jne.
- urheilija pystyy rakentamaan mielekkään harjoitussuunnitelman
- junnukisojen ja aikuisten kisojen järjestäminen omina tapahtuminaan
- saadaan korkeatasoiset kisat 

2) sporttikiipeilyn valmennustoiminnan kehittäminen. Liitolla on jo laadukasta turvallisuuskoulutusta 
(KTO, KO RCI) ja lasten ohjaamisee  liittyvää koulutusta (Nuori Suomi). Lajin kehittyessä 
olympiaurheiluksi tarvitaan lisäksi urheiluvalmennuskoulutusta.
- Valmennustiedon jakaminen seuratasolle
- Lahjakkaiden junnujen kokoaminen liiton leireille tutustumaan, motivoitumaan ja saamaan uutta 
näkemystä harjoitteluun
- hiljaisen tiedon jakaminen. Kisarutiinit, viimeistelyharjoitukset, taktiikka, psyykkinen valmentaminen
- perinteisissä lajeissa on käytössä valmentajatutkinnot C-laji, B-laji ja A-lajiosat. Miksei myös 
kiipeilyssä?

3) Maajoukkuetoiminnan kehittäminen
- avoimmuus 
- hakuprosessin tiedotus ajoissa 
- valintakriteerit selkeiksi
- maajoukkueleiritys valmennuksellisiksi tapahtumiksi sekä urheilijalle, että seuravalmentajille.
- maajoukkueen yhteishengen kehittäminen

4) valmentajakoulutukseen ja maajoukkuetoimitaan suunnattu rahallinen panostus liitolta.
- budjetointi em toimialoihin

Toivoisin näiden asioiden käsittelyä kokouksessa. Tavoitteena asioiden valmistelun aloittaminen ja 
päätöksenteko seuraavassa kokouksessa.

Omana painoksenani olisin valmis organisoimaan keväällä 2020 Tampereella:
- seminaarin em asioiden suunnitteluun
- valmentaja tapaamisen aiheella "kilpailuun valmistava kausi ja kisarutiinit."

Kari Kokkonen/Vertikaali”

”Jos liitto lähtee viemään bouldertopo hanketta eteenpäin, tulee julkaisualustana olla Kiipeilyn 
Vuoksen näkemyksen mukaan 27crags. Pienessä maassa ja pienenä lajina meidän pitäisi 
hyödyntää yhteiset rajalliset resurssit mahdollisimman hyvin. Lisäksi 27crags palvelee käyttäjää 
maastossa kirjaa paremmin.

Toivottavasti tiedottajaan järjestyy rahoitus, ajatus on erittäin hyvä ja kannatettava.
Hyvää kokousta ja viisaita päätöksiä. Laitathan pöytäkirjan aikanaan luettavaksi.

Terveisin,
Kiipeilyn Vuoksi ry.”


